



ОТЧЕТ о деятельности муниципального автономного дошкольного образовательного учреждения города Нижневартовска детский сад № 52 «Самолётик» (за 2015 год)

Утверждено Председателем наблюдательного совета МАДОУ г. Нижневартовска ДС № 52 «Самолётик» О.В.Литвиненко (подпись) Протокол заседания наблюдательного совета от 16.03.2016 г. № 3

2.1. Общие сведения о муниципальном автономном учреждении, 2015 год

Table with 2 columns: Name of the autonomous institution and its details. Includes information about the MAДОУ, location, address, and organizational structure.

2.2. Сведения о целях и видах деятельности муниципального автономного учреждения, 2015 год

Table with 2 columns: Description of activities and their implementation. Lists various educational and developmental programs for children.

2.3. Отчет по оказанию услуг, 2015 год (составляется по каждой услуге, финансируемой учителем)

Table with 2 columns: Description of services and their financial metrics. Details the provision of educational services and associated costs.

2.4. Отчет доходов и расходов муниципального автономного учреждения, 2015 год (тыс. руб.)

Table with 2 columns: Income and expense categories and their amounts. Summarizes the financial performance of the institution.

Table with 2 columns: Financial indicators and their values. Shows income and expense breakdowns for the institution.

2.5. Отчет использования денежных средств муниципального автономного учреждения, 2015 год (тыс. руб.)

Table with 2 columns: Description of fund usage and corresponding amounts. Details the flow of money through the institution.

2.6. Сведения о дебиторской и кредиторской задолженности муниципального автономного учреждения, 2015 год

Table with 2 columns: Debt and liability indicators and their values. Reports on the institution's financial obligations.

2.7. Сведения о работниках муниципального автономного учреждения и об уровне оплаты труда, 2015 год

Table with 2 columns: Staff metrics and labor costs. Provides data on the number of employees and their wages.

2.8. Отчет об использовании закрепленного за муниципальным автономным учреждением имущества, 2015 год

Table with 2 columns: Asset management indicators and their values. Details the use and maintenance of institutional property.

2.9. Сведения о выполнении плана по оплате труда работников, 2015 год

Table with 2 columns: Labor payment metrics and their values. Shows the fulfillment of wage payment plans for staff.